
Fra: Sigurd Osa <sigurd.geir.osa@outlook.com> 
Sendt: 19. mai 2016 08:13 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Problem med måker 
 
Hei 
 
Som nabo til Såtabu ser jeg at det er mye måker som bygger reir på takene. 
Dette vil bety at når de legger egg og det blir unger vil ikke vi som nabo kunne gå ut på terrassen eller 
plenen. 
Dette vil også gjelde folkene på Såtabu. 
 
Vi vil be kommunen om at reirene blir fjernet. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Sigurd Osa 
Røsvikhaugane 38 


